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Abstract (en)
[origin: WO9216319A1] The description relates to a sheet-metal bending device (1) with two bending punches (19, 20) interconnected so as to pivot
which are arranged side by side and at least one of which is pivotably arranged and coupled to a pivot drive (24) and with a counter punch (10)
opposite the bending punches (19, 20) and arranged to be linearly movable between a working position on the sheet metal (18) and a withdrawn
position, about which the sheet metal (18) is bent in the working position, whereby the two bending punches (19, 20) are directly secured together
via a hinged joint (53) in the working region along their edges which face each other in the inoperative position.

Abstract (fr)
Il est décrit une cintreuse pour tôles (1) comportant deux poinçons à cintrer (19, 20) reliés entre eux de manière pivotante et disposés l'un à côté de
l'autre, dont au moins un est disposé de manière pivotante et couplé à un entraînement pivotant (24), ainsi qu'un contre-poinçon (10) linéairement
mobile entre une position de travail sur la tôle (18) et une position de retrait et opposé aux poinçons à cintrer (19, 20). Dans la position de travail,
la tôle (18) est pliée autour du contre-poinçon, les deux poinçons à cintrer (19, 20) étant reliés entre eux directement dans le champ de travail par
l'intermédiaire d'une articulation à charnière (53) le long de leurs bords se faisant face dans la position de repos.
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